
  ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PL/2023/8 El Ple 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus  de 
convocatòria 

Extraordinària

Data 14 / de juny / 2023 

Durada Des de les 13:10 fins a les 13:25 hores 

Lloc Sala de Plens 

Presidida per VIRGILIO MORENO SARRIÓ 

Secretari GUILLERMO CORRÓ TRUYOL 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i cognoms Hi assisteix

43142128Q Antoni Cànaves Reynés NO

X1483059L Alice Weber SÍ

43063537Q Andreu Caballero Romero SÍ

78198711E Andrés Gili Vizcaíno SÍ

78215405H Andrés Sánchez García SÍ

41520283Q Antoni Peña Mir SÍ

42974124G Antònia Maria Sabater Martorell NO

42985166Y Francisco José Verdejo Pérez SÍ

78202823V Francisco Pol Alorda NO

43030793R Félix Sánchez Díaz SÍ

43050727V Gregorio Ferrà Frau SÍ

41458283R Helena Cayetano Gómez SÍ
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78215597A Isabel Vallés Garrido NO

78215761Y Maria Antònia Pons Torrens SÍ

43056297K María José Fernández Molina SÍ

43141283E María del Carmen Oses Ramos SÍ

43062019Q Miguel Ángel Cortés Ramis SÍ

43141376T Sebastià Oriol Díaz NO

76023824S Sonia Francisca Franco Ruiz SÍ

43077939C Virgilio Moreno Sarrió SÍ

43141485V Vanesa Berga Garzón SÍ

78194337H Ángel García Bonafè SÍ

 
 Primerament,  per  la  Presidència,  i  després  de  comprovar  en  els  termes 
exposats que hi ha el  quòrum legalment exigit  per l’article 90 del Reglament 
d’organització,  funcionament i  regim jurídic de les entitats locals,  aprovat  per 
Reial decret 2568/1986, i per l’article 55.1 del Reglament orgànic municipal, per  
a la valida realització de les sessions plenàries, la declara oberta. 

1. Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 25 de maig de 2023

El Sr.  Batle dona la benvinguda als regidors i  inicia el  Ple extraordinari  de 
finalització de la legislatura. Demana si hi ha intervencions pel que fa al punt 
d’aprovació de l’Acta.

El Sr. García fa notar que hi ha transcripcions pràcticament literals, mentre que 
les del grup municipal d’Independents, sobretot a l’apartat de preguntes, han 
quedat molt resumides. També assenyala que hi ha dos regidors no adscrits 
que consten com a independents, es pot considerar un error material,  però 
s’hauria de corregir. Per tant, així com a l’anterior Ple els felicitaren pel fet que 
hi  havia  transcripcions  pràcticament  literals  de  les  seves  intervencions, 
consideren que aquesta acta està molt lluny de tenir una transcripció ajustada.

El Sr. Secretari explica que es poden introduir les modificacions a les quals fa 
referència el Sr. García.

El Sr.  Batle respon que per ells no hi  ha cap problema, que ha de quedar 
constància de tot.

El Sr. Secretari explica que s’aprovarà amb les rectificacions.

El Sr. García demana que després se'ls faci arribar. En aquest cas hi votaran a 
favor.
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Les persones assistents acorden aprovar l’Acta de la sessió de data 25 de 
maig de 2023 per unanimitat amb les rectificacions proposades.

El Sr. Batle obre un torn de paraules.

El Sr. Gili  diu que personalment vol donar les gràcies a tots.  Si ha fallat a 
qualcú, li demana disculpes. Desitja de tot cor que tots els regidors que aquí 
estaran o no tenguin a nivell personal i professional el millor d’aquest món.

El Sr. García explica que li preocupa que parlin del grup dels Independents, 
agrairia  que  no,  però  ell  no  pot  donar  o  llevar  la  paraula.  Com  a  grup 
Independents vol mencionar que a partir d’avui comencen la tasca per tornar a 
formar  part  del  consistori  d’aquí  a  quatre  anys,  i  a  tots  ells  i  a  tots  els 
funcionaris de l’Ajuntament els desitja pau i bé.

La Sra. Weber dona les gràcies a tots els companys i companyes amb qui en 
aquesta legislatura han compartit  espai  polític  i  sessions plenàries. A nivell 
personal, s’ha sentit sempre molt a gust amb totes les persones amb qui ha 
treballat aquí junts. En aquest cas i també a títol personal, diu que sent un  
afecte molt especial cap a les persones amb qui ha compartit govern, com el 
Sr.  Ferrà i  el  Sr. García, dels quals creu que ha après moltes coses i que 
formen part de la seva manera de fer política. A nivell personal espera i desitja 
poder seguir enfortint aquestes relacions i, si és possible, també les visions 
polítiques. Referint-se al Sr. Sánchez, com ja va dir i deixar escrit, i aprofita per 
dir-ho, creu que fan molta falta polítics com ell i està agraïda de fer camí junts 
des de la discrepància i des de la construcció conjunta.

El Sr. Ferrà comenta que posa fi, no sap si per quatre anys o per tota la vida, a 
una etapa que ha durat vuit anys, de la qual se sent molt orgullós per haver 
format part d’aquest consistori. No ha tengut problemes seriosos amb ningú i  
està molt satisfet que hagi estat així. Als qui queden els desitja molts encerts i 
molta paciència. Als qui se’n van, els desitja molta sort a la seva vida particular  
com a  ciutadans.  Als  tècnics  i  funcionaris  municipals,  capacitat  de  treball, 
paciència i molta tenacitat per seguir realitzant la bona feina que han fet fins 
ara. Dona agraïments a tots, no sap si  serà un parèntesi o un punt i  final, 
bromeja dient que per ventura ell i el Sr. García tornen d’aquí a quatre anys.

El  Sr.  Sánchez  manifesta  el  seu  agraïment  a  tots,  tècnics,  funcionaris  i  
regidors amb qui ha compartit tant i ha après tant. Explica que venia del món 
civil i no sabia el que era política. El que ha fet ho ha fet de tot cor i simplement 
els dona les gràcies.

La Sra. Franco reitera les gràcies a tot el personal del consistori, que fan tanta 
bona  feina  cada  dia  encara  que  no  es  vegi.  Dona  les  gràcies  a  tots  els 
companys i diu que ha estat una experiència. Als qui estaran governant a partir  
d’ara  els  desitja  molta  sort  i  que tenguin  els  majors  encerts  possibles.  Els 
agraeix l’experiència i el tracte rebut.
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El Sr. Batle vol finalitzar aquest Ple i aquesta legislatura donant les gràcies a 
tots  i  cada  un  d’ells,  a  més  explica  que  ha  estat  una  legislatura  difícil  i 
complicada.  Explica  que  quan  avui  han  celebrat  un  patronat  i  han  tengut 
connexions telemàtiques això els ha remogut allò viscut aquesta legislatura, 
que ha estat on s’ha demostrat l’altura de cada un d’ells i de cada un dels 
grups municipals. Els agraeix la dedicació i l’entrega, i sobretot que hagin estat 
capaços a moments complicats de deixar les discussions polítiques i sumar 
tots plegats per treure la situació, la qual era complexa i no sabien què havien 
de  fer  per  sortir-ne.  Ha  estat  un  exemple,  molts  inquers  i  inqueres  li  han 
expressat la satisfacció de saber que a la corporació hi ha hagut 21 persones 
capaces de tirar endavant per treure endavant una ciutat sencera, evidentment 
amb la implicació de tots els col·lectius representats a Inca i amb qui han fet  
feina aquest quatre anys. Gràcies a aquesta unió entre la part institucional, la 
part administrativa i la part social, han estat capaços de recuperar i reiniciar la 
societat. Per això els dona a tots moltíssimes gràcies i els diu que l’Ajuntament 
és ca seva i que tenen la porta oberta per dialogar i fer el millor per la seva 
ciutat. Reitera el seu agraïment a tots i totes, i els desitja moltíssima sort.

 
I no havent-hi més assumptes a tractar el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 
13.25 hores, de la qual estenc la present acta que jo, el secretari, certific. 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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